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Reg.nr. 20018288 

1. Als PvdA lezen wij dat er niet genoeg middelen zijn vanuit SKNL 2020 , 
kan er geld gebruikt worden uit de pot herstel natuur stikstof dossier? 

Nee, dat klopt niet. Het Natuurbeheerplan is het subsidiekader 
voor de toepassing de verschillende subsidieregelingen SNL. 
Het is zo dat SKNL dus alleen ingezet kan worden als de 
gewenste wijzigingen zijn doorgevoerd in het 
Natuurbeheerplan. Dat is wat bedoeld wordt. 
 
 

2. Er is nu 62 hectare nieuwe natuur gerealiseerd liggen we nog op schema 
om de doelstelling te halen? 

Zoals eerder aangegeven in een brief aan uw Staten is er extra 
inzet nodig om de afgesproken aantal ha Natuurnetwerk te 
realiseren. Het college werkt er hard aan om de in die brief 
genoemde maatregelen uit te voeren. Elk jaar wordt in de 
jaarrekening de voortgang gerapporteerd. 
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